
Karate turnir za pokal Ivančne gorice
Dne 18. 3.1984 smo člani Ka-

rate kluba Ivančna gorica prire-
dili turnir za pokal Ivančne gori-
ce. Ti turnirji so že tradicionalni.
Letošnji jepeti. Prvi tumirji so se
odvijali v zelo neprimernih pro-
storih prav tako tudi treningi,
npr. v zgornjih prostorih Tito-
vega dotna. Sedaj pa imamo vse
pogoje za normalen trening,
kajti telovadnica v Šolskem cen-
tru nam je na razpolago dvakrat
po dve uri na teden. To se pozna
tudi pri vpisu. Sedaj je kar precej
več članov, ki redno trenirajo,
kot pa pred leti.

Ker smo člani zelo različne sta-
rosti, od 6-35 let, smo razdeljeni
v več skupin:

— pionirji z določenim zna-
njem

— pionirji začetniki
— člani —z določenim zna-

njem •
— člani začetniki
Za vsako skupino imamo do-

ločenega demonstratorja, kateri
po skupnem ogrevanju prev-

zame trening skupine. Tako je
trening vsem lažji, deležni pa
smo tudi več znanja, kajti de-
monstrator se lahko bolj posveti
vsakemu posamezniku.

Karate je individualni šport,
zato je potrebno veliko samoza-
vesti, volje vztrajanja pri treni-
ranju. Seveda je tudi pri drugih
športih potrebno veliko volje,
toda ne toliko kot pri treniranju
karateja. Mi nimamo nekoga
pred sabo, da bi na njem trenira-
li, kot imajo npr. nogometaši
žogo. Treniratno tako, da vse
udarce in druge elemente de-
lamo v prazno. To je vetiko teže,
kajti pri vsaki kombinaciji, figu-
ri, si moraš predstavljati na-
sprotnika. Čeprav mogoče zveni
enostavno, je to zelo težko. Zato
je tudi selekcija precej velika.
Ostanejo najvztrajnejši. Veliko
pa se jih k treniranju vrne tudi po
treh ali več letih.

Kot smo na začetku omenili,
smo letos zopet priredili turnir za
pokal Ivančne gorice. Tega tur-
nirja se je udeležilo 15 Karate
klubov Slovenije. Tekmovanje
je potekalo v treh disciplinah:

— borbe — moški višja kate-
gorija absolutno

— bqrbe-moški, srednja kate-
gorija absolutno '

— kate —ženske absolutno
Vrhovni sodnik je bil VL ADO

PARADIŽNIK 4. dan, kateri je
tudi glavni tehnični mentor za
SANKUKAI KARATE v Jugo-
slaviji. Glavna sodnika na bo-
rišču sta bila mojstra:

— SLAVKO ŠOROTAR 3.
dan, ter naš trener

— JOŽE KAST5LIC 2. dan.
Na ta turnir smo se pripravljali

že od samega začetka jesenskih
treningov. To pa predvsem zato,
ker je bil turnirdoma. Precej bolj
smo se posvetili kondicijskemu
treningu ter vsekakor tehniki.
Trener je vložil veliko truda, da
nam je pomagal odpraviti
drobne napake, katere zelo
težko odpraviš, če se enkrat nau-
čiš narobe. Poglobil se je v po-
drobnosti kat pri ženskah, kajti
za kate so poleg eiementov teh-
nike, značilni tudi odrezavost,
borbeni duh ter dihanje. Zelo
težko je kato izvesti tako, da bi
imela za vse sodnike zadovoljiv
efekt. Zato tudi pride večkrat do
nesoglasij med njimi. Čeprav
ima kata določena pravila je so-
jenje težko. Lahko je reči, da
kata ni izvedena dobro; zelo
težko pa je pokazati, kaj jc naro-
be. Vsakdc misli, da če je kata

narejena po pravilih, da je zado-
voljiva. Toda ne. Prav zato sta
tako zelo pomembna odrezavost
in borbeni duh. Če tega ne vložiš
v kato, nima pravega efekta.

Trener je veliko časa posvetil
tudi borbam moških. Poleg od-
pravljanju napak, so se veliko
posvetili tudi hitrosti in precizno-
sti.

Rezultati dela so se pokazali
na tekmovan ju. V borbah moški,
višja kategOrija absolutno ie
JOŽE KASTELIC dosegel I.
mesto; srednja kategorija abso-
lutno: DIKO PAJK, I. mesto
ZDRAVKO POTREBUJEŠ, II.
mesto.

Med tem časom so bila še tek-
movanja v Kočevju in Komendi.
V Kočevju so dekleta tekmovala
v borbah, kjer je SLAVKA
SADAR dosegla II. mesto.

V Komendi pa je bilo tekmo-
vanje v treh disciplinah:

— borbe, moški nižja katego-
rija absolutno, kjer je MIHA
MAVER dosegel 3.-4. mesto;

— borbe; moški srednja kate-
gorija absolutno, kjer je TONE
OVEN prav tako dosegel 3.-4.
mesto;

— kate, pionirji, kjer pa je
DEJAN CIRKVENČIČ dosegel
I. mesto.

Vsa ta tekmovanja so velika
preizkušnja volje in vztrajnosti
pri treniranju. Z rezultati smo
zadovoljni. Seveda pa bomo mo-
rali vložiti še veliko truda, da
bomo odpravili vse drobne na-
pake. To pa ne bomo dosegli
samo s treniranjem v klubu,
ampak tudi izven njega.

S. Slavka


